
Pan Marek Komorowski: „Proszę, aby Marszałek wystąpił do Wojewody, czy też 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z wnioskiem o udostępnienie 

planu poruszania się służb ratowniczych na trasie S-8.” 

 


